
 

 

 
 
Schriftelijke vragen n.a.v. het GALA-project behandeld d.d. 16/10/23 
tijdens de MO commissievergadering t.a.v. wethouder De Vrij. 

 
1. Er wordt gesproken over een (globale) planning de komende 4 jaar, 
hoe en waar wordt dit globaal ingestoken? Wat moeten wij ons hierbij 
voorstellen? 
2. Waarom wordt Binnen de Linie Oost genoemd als er wordt 

gesproken over ontevredenheid onder inwoners? De Visbuurt is toch aangewezen als 
(probleem) “kwetsbare” buurt door het college? 

3. Het is belangrijk dat iedereen zich veilig voelt, echter onder alle clichés bestaat ook nog iets 
als de werkelijkheid, kan de regionale samenwerking überhaupt daadwerkelijk iets 
betekenen voor de veiligheid van onze burgers en ondernemers?  

4. Burgerparticipatie: er wordt gesproken over het belang van meedenkende/pratende 
bewoners, de geschiedenis leert ons echter dat bewoners tot nu toe op de hoogte worden 
gebracht van de kant en klare plannen van het bestuur en dat zij niet aan de voorkant van 
een project worden meegenomen. Hoe wordt dit veranderd? 

5. Behoud van de jeugd: wil je de jeugd in Den Helder houden moet er een Hbo-opleiding 
komen, en dan heb ik het niet over de Marine en scheepvaartopleidingen, daarbij moet er 
voldoende werkgelegenheid zijn en o ja, woningen voor starters en studenten die betaalbaar 
zijn. Dit is een breed probleem waar in het stuk luchthartig overheen wordt gestapt, wat zijn 
de plannen om de jeugd binnen te houden, en wat zullen die opleveren? 

6. Ook hier veel regionale overleggen van de diverse organisaties en de vraag wat onze 
bewoners en jeugd hiermee daadwerkelijk op schieten, volgens mij is er nog steeds een 
wachtlijst bij de WMO en ook voor de kinderen die specialistische hulp nodig hebben. 
Eergisten waren er demonstrerende jongeren in Utrecht op het nieuws, er geldt een 
wachttijd van drie jaar voor specialistische hulp. Dus wat schieten onze bewoners op met al 
die overleggen?  

7. De SES-score is slecht. Ondanks alle regionale vergaderingen, leven er nog 8,3% kinderen in 
armoede. Wat is hier het (lokale) antwoord op? 

8. Cultuurplatform: wat meedenkt met Citymarketing, misschien een idee om meer 
propaganda regionaal -en landelijk te maken over de schoonheid van de Helderse natuur. Is 
dit te realiseren? 

9. In het Noordkop Gezond Akkoord staat te lezen dat de Kop van Noord-Holland in 2033 een 
positief gezonde regio zal zijn, wat wordt er voor de burgers gedaan tot die tijd?  

10. Verder wordt er gesproken over een Gouden Kans Project voor jongeren en Ontmoeten en 
Meedoen in de Verbinding, lopen deze projecten al? 

11. De overheid heef €. 4.347.71 geoormerkt belastinggeldgeld van de plank getrokken voor dit 
GALA-project.  Hoe en waar worden de taken inzake het GALA-project, weggezet? Wordt er 
meer personeel voor aangenomen? 

12. Is er overlap met zaken die al lopen bij de gemeente?  
13. Komt dit ten goede van het sociaal domein in zijn geheel, dus ook voor de bewoners? 
14. Eén keer per jaar koppelt de gemeente de resultaten terug naar Den Haag, lijkt me praktisch 

als deze terugkoppeling gedeeld wordt met de raad Den Helder. 
15. Voor mij is toch de belangrijkste vraag hoe dit soort plannen kunnen worden gemaakt, 

kennelijk de ogen sluitend voor de landelijke situatie dat dankzij het beleid van Den Haag dit 
op alle fronten tegenspreekt, is dit geen belastinggeld weggooien? Is dit de bewoners blij 
maken met een dooie mus? 

 
Namens de fractie van Behoorlijk Bestuur voor Den Helder en Julianadorp,  
S. Hamerslag  


